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انتصاب جدید در شركت توزیع نیروی برق 
استان گیلان 

مسئول نمایندگی هسته گزینش توانیر در 
شــرکت توزیع نیروی برق استان گیلان 

منصوب و مشغول به کار شد. 
طی حکمی از سوی محمد رضا امیری کهنوج مدیرکل 
هسته گزینش شرکت توانیر و بنا به پیشنهاد محمد تقی 
مهدیزاده رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان گیلان، عباس خلیلی زاده بعنوان 
مسئول نمایندگی هسته گزینش توانیر در شرکت توزیع 

نیروی برق استان گیلان منصوب ومشغول به کار شد.در قسمتی از این حکم آمده است : امید 
است با تکیه بر موازین شرعی و اخلاقی و در چارچوب قانون گزینش کشور،شرح وظایف ابلاغی 
و آئین نامه ها و دســتورالعمل های مربوطه زیر نظر این هسته و هماهنگ با سلسله مراتب 
سازمانی، امور محوله را به نحو مطلوب و شایسته اجرا نمائید.گفتنی این حکم با حضور قائم مقام 

اجرایی، جمعی از معاونین و مشاورین به وی ابلاغ شد.

معاون حفاظت و بهره برداری از منابع آب شرکت آب منطقه ای مرکزی:
 مردم اراک روزانه ۲ هزار لیتر بر ثانیه

 آب مصرف می كنند
اراک-قهیه ای-معــاون حفاظت و بهره برداری از منابع آب شــرکت آب 
منطقه ای مرکزی گفت: مــردم اراک روزانه ۲ هزار لیتر بر ثانیه آب مصرف 

می کنند که ۱۲۰۰ لیتر آن از سد کمال صالح تامین می شود. 
محمود قدبیگی افزود: حدود ۷۰۰ تا ۸۰۰ لیتر برثانیه نیز از آب مصرفی مردم اراک از چاه ها تامین 
می شود.وی با یادآوری اینکه، بارش های اخیر در افزایش آب پُشت سدهای استان اثر نداشته 
است، اظهار داشت: اکنون ۳۶ میلیون مترمکعب حجم ذخیره آب در سد کمال صالح است که 
ظرفیت آن ۹۵ میلیون مترمکعب است.معاون حفاظت و بهره برداری از منابع آب شرکت آب 
منطقه ای مرکزی گفت: اکنون از ظرفیت ۲۷۷ میلیون مترمکعب سد ساوه، ۴۸ میلیون مترمکعب 
حجم ذخیره این سد است.قدبیگی افزود: ۵۰ درصد سد کمال صالح اراک به عنوان دومین سد 
بتونی اســتان مرکزی پُر است و نگرانی برای تامین آب شهرستان اراک وجود ندارد.  معاون 
حفاظت و بهره برداری از منابع آب شرکت آب منطقه ای مرکزی گفت: دریچه های سد الغدیر 
ساوه بیستم مهرماه سال جاری با توجه به پایان فصل زراعی و تداوم خشکسالی بسته شد و فقط 

در مصرف آشامیدنی قابل برداشت است.

تشکیل كارگروه صیانت از باغ ها در شهرداری یزد
یزد- صادقی مقدم- معاون خدمات شهری شهرداری یزد از تشکیل کارگروه 

صیانت از باغ ها با هدف استفاده عموم شهروندان خبر داد.
به گزارش خبرنگار ما از یزد، حمید رضا رحیمدل با بیان اینکه حفظ و صیانت از باغ های سطح 
شهر برای استفاده عموم شهروندان از عمده اهداف مدیریت شهری به حساب می آید، افزود: در 
این راستا شهرداری یزد بستر مناسب برای ادامه حیات باغ های سطح شهر و جلوگیری از تخریب 
آنها، این مهم را در دستور کار خود قرار داده است.معاون خدمات شهری شهرداری یزد همچنین از 
سیاست گذاری شورای ششم در خصوص حفظ و صیانت از باغ ها، گفت: با نظر اعضای شورای 
شهر و همچنین تاکید شهردار مبنی بر لزوم صیانت از باغ ها، کارگروهی متشکل از کارشناسان  
مختلف شهرداری از جمله سیما، منظر و فضای سبز شهری، شهرسازی و معماری، فاوا، حقوقی 
و اساتید دانشگاه در دستورکار معاونت خدمات شهری قرار گرفته که در آن با استفاده از تجربه 
سایر استان ها و همچنین بررسی راهکارهای مختلف به دنبال راه حلی برای جلوگیری از تخریب 
باغ های سطح شهر هستیم. وی در ادامه از وجود بسته های حمایتی و تشویقی برای شهروندان 
سخن گفت و افزود: با توجه به کارشناسی های انجام شده از عمده دلایل تخریب باغ ها در 
ســال های اخیر، افزایش قیمت زمین و کمبود آب برای کشاورزی و باغداری بوده که در این 
راستا ،پیشنهاد بسته های حمایتی و تشویقی برای مالکین و باغداران در دست بررسی می باشد

مدیر عامل آبفای استان اصفهان تاکید کرد:
لزوم اجرای پروژه های مصوب سفر ریاست جمهوری 

از طریق تسهیلات بانکی
اصفهان -بهمن راعــی: مدیر عامل آبفای 
استان اصفهان در دیدار با رئیس هیات مدیره 
بانک ملت، بر لزوم اجرای پروژه های مصوب 
سفر ریاست جمهوری از طریق تسهیلات 

بانکی، تاکید کرد.
حسین اکبریان در نشستی با مسعود نصر اصفهانی، 
ریئس هیئت مدیره بانک ملت، خواستار بررسی راه های 
استفاده از ظرفیت ماده ۵۶ و مشارکت بانک ملت برای 

پیگیری و تکمیل پروژه های آب و فاضلاب در سطح استان شد. شایان ذکر است، در این جلسه 
که در محل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان تشکیل شد، احسن الله رادمهر مدیر عامل 
شرکت هلدینگ بهساز مشارکت های بانک ملت نیز حضور داشت و بر اساس تفاهم دو جانبه بر 

مشارکت بانک ملت در تکمیل طرح های آب و فاضلاب تاکید شد.
گفتنی است، بر اساس ماده ۵۶ قانون الحاق، به منظور تسریع در عملیات اجرائی طرح های 
تملک دارایی های سرمایه ای ملی و طرح های ملی استانی آغاز شده، با اولویت پیشرفت فیزیکی 
بیشتر، به دستگاه های اجرائی اجازه داده می شود پس از تأیید سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
کشور، نسبت به انعقاد قرارداد تسهیلات مالی با تأمین کنندگان منابع مالی مشتمل بر پیمانکار یا 
سازنده طرح، اشخاص حقیقی یا حقوقی ایرانی، بانک ها و سایر مؤسسات اعتباری مالی و پولی 

در قالب عقود اسلامی مندرج در قانون عملیات بانکی بدون ربا اقدام نمایند

 امضای تفاهم نامه همکاری ایجاد زیرساخت برق 
در شهرک های صنعتی خوزستان

تفاهم نامه همکاری ایجاد زیرساخت برق در 
شهرک های صنعتی منتخب خوزستان بین 
شــرکت برق منطقه ای خوزستان، سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی اســتان و شرکت 

شهرک های صنعتی خوزستان امضا شد.
هــدف از این تفاهم نامــه که به امضــای محمود 
دشــت بزرگ مدیرعامل این شــرکت، مهرداد نیکو 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان و علی 

مهدی پور مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان رسیده، تامین مالی احداث شبکه 
پست و خط انتقال و فوق توزیع از طریق مشارکت سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان و 
شرکت شهرک ها بوده است.این تفاهم نامه در راستای تحقق شعار امسال و توسعه زیرساخت های 
صنعت برق در استان خوزستان با هدف تامین منابع مالی عملیات اجرایی و ساخت پروژه های 
برق رسانی به شــهرک های صنعتی منتخب، از محل ظرفیت ایجاد شده در بند )ط( تبصره 
)۱۵( قانون بودجه کل کشور در ســال ۱۴۰۱ و پیرو مبادله موافقت نامه بین وزارت خانه های 
نیرو و صمت، به امضای طرفین رسیده است. بر اساس این گزارش عملیات اجرایی پروژه های 
هدف گذاری شده در شهرک های صنعتی منتخب آغاز شده و هدف از امضای تفاهم نامه مربوطه 

تسریع در تامین منابع مالی مورد نیاز پروژه ها بوده است.

 فاز نهایی پست برق سبزآب اندیمشک 
به ظرفیت ۳۰۰ مگاولت آمپر در آستانه بهره برداری

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزســتان گفت: فاز نهایی پست برق 
سبزآب اندیمشک به ظرفیت ۳۰۰ مگاولت آمپر در مراحل تست و راه اندازی 

است و به زودی وارد مدار خواهد شد.
محمود دشــت بزرگ بیان کرد: فاز نهایی و تکمیلی پست برق ۲۳۰ به ۱۳۲ و ۳۳ کیلوولت 
سبزآب اندیمشک به ظرفیت ۳۰۰ مگاولت آمپر در مراحل پایانی بهره برداری بوده و در مراحل 
تســت و راه اندازی است.وی با بیان اینکه این پروژه بزرگ از ماموریت های ویژه شرکت برق 
منطقه ای خوزســتان بوده، تصریح کرد: در فاز نهایی پست برق سبزآب ۲ ترانس هرکدام به 
ظرفیت ۱۲۵ مگاولت آمپر در بخش ۲۳۰ به ۱۳۲ کیلوولت و یک ترانس به ظرفیت ۵۰ مگاولت 
آمپر در بخش ۲۳۰ به ۳۳ کیلوولت وارد مدار خواهد شــد.مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای 
خوزستان با بیان اینکه ارزش سرمایه گذاری این پروژه بیش از ۴۱۰ هزار میلیارد ریال است، اضافه 
کرد: فاز اول پست برق سبزآب اندیمشک در تیرماه سال جاری به ظرفیت ۵۰ مگاولت آمپر در 
یک اقدام فوری برای برق رسانی به طرح آبرسانی غدیر وارد مدار شد.وی با بیان اینکه در مجموع 
فاز اول و نهایی، ظرفیت پست برق سبزآب اندیمشک ۳۵۰ مگاولت آمپر است، گفت: امکان 
انتقال توان برق تولیدی نیروگاه در حال احداث دوکوهه اندیمشک و تقویت برق شبکه شمال 
خوزســتان که دچار چالش هایی در این زمینه بوده از مهم ترین اهداف بهره برداری پست برق 
سبزآب اندیمشک است.شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت انتقال برق در شبکه انتقال و 

فوق توزیع در دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

اخبار کوتاه 

رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی 
شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه 
شایسته گزینی مدیران به عنوان یکی 
از مســائل اصلی شهرداری کرج مطرح 
اســت، گفت: در راســتای فرآیند کلی 
دبیرخانه شایســته گزینی و احصاء و 
شناسایی توانمندی های مدیران مجموعه 
مدیریت شــهری کرج بانک اطلاعاتی 
مدیران شهری با تعیین دقیق معیارها و 

شاخص ها تهیه می شود.
محمد اســدیان با بیان اینکه این طرح در دو فاز اجرا خواهد شد، اظهار کرد: 
انتخاب و انتصاب مدیران شایســته یکی از فعالیت های حیاتی سازمان های 
امروزی است که در تمام سطوح تلاش می کنند که بهترین گزینه را انتخاب 
کنند زیرا مدیران وظیفه دارند برای نیل به اهداف مد نظر سازمان منابع انسانی و 

امکانات موجود را هماهنگ کنند.
رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج تصریح 
کرد: سازمان های پیشرو سرمایه گذاری کلانی در این خصوص انجام داده اند از 

این رو برای مدیریت موثر در زمینه آموزش ،ارزیابی 
عملکرد و انتصاب مدیران شایسته باید از الگویی 

جامع و بومی مدیران پیروی کند.
اســدیان تاکید کرد: بر این اساس فقدان الگوی 
شایستگی مناسب یکی از دغدغه های است که 
به فرایند انتخاب و انتصاب مدیران مناسب آسیب 

می رساند.
عضو شــورای اســلامی شــهر کرج به مدل 
شایستگی جامع و قابل بومی سازی اشاره و بیان 
کرد: سطح فردی،سطح سازمانی و سطح راهبردی از سطوح شایسته گزینی 
اســت که با ایجاد و حفظ برتری رقابت آمیز از طریق ترکیب خاصی از دانش 
مهارت ها،ساختارها،راهبردها و فرآیندها را شامل می شود.اسدیان یادآور شد: توجه 
به حضور بانوان در سطوح مدیریتی ،توجه به رویکرد جوان گرایی مدیران،توجه 
به ارتقاء از درون پرسنل،توجه به اصل شایسته سالاری در انتصابات،جلوگیری از 
سلیقه گرایی در انتخاب و انصابات ، نگهداری سوابق به منظور ارزیابی عملکرد 
موثر مدیران و شفاف سازی استاندارد سازی  فرآیند انتخاب و انتصاب مدیران از 

دستورالعمل های پیشنهادی کمیته انتصابات شهرداری کرج است.

 مدیرکل آموزش و پرورش البرز اعلام کرد: به مناســبت هفته 
کتاب و کتابخوانی ۱۰۰ نمایشگاه کتاب با عنوان » یار مهربان 

من » در مدارس این استان گشایش یافت.
علی حجرگشت افزود: این نمایشگاه ها  با رویکرد افزایش سطح مطالعه در 
مدارس، اختصاص کتاب در ســبد مصرفی خانواده و ایجاد انگیزه و رقابت در 

مطالعه بین جامعه هدف  برای  مدت یک هفته  دایر شده است.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز با اشــاره به اینکه کتاب های عرضه شده در 
این نمایشگاه ها بر اساس گروه سنی دانش آموزان ارائه شده است، خاطرنشان 
کرد: بازدید از کتابخانه های عمومی، اختصاص موضوع انشاء دانش آموزان به 
اهمیت کتاب و کتابخوانی، برپایی جشن کتاب، دعوت از شخصیت های علمی 
و فرهنگــی برای حضور در مدارس و گفت وگو با دانش آموزان با هدف ترویج 

فرهنگ کتابخوانی از برنامه های هفته کتاب در مدارس البرز است.
وی برگزاری مســابقه دانایی و توانایی با موضوع کتاب را از دیگر برنامه های 
این هفته در مدارس البرز عنوان کرد و یادآورشــد: در این هفته طرح پالایش 
کتابخانه های مدارس و اجرای نقاشی همگانی در سطح مدارس با موضوع مطالعه 

و کتابخوانی نیز انجام می شود.
حجرگشــت برگزاری جشــن اهدای کتاب به کتابخانه های کلاســی و 

آموزشگاهی، عضویت رایگان گروهی دانش آموزان درکتابخانه های استان و  
تجلیل از کتابخوانان برتر و کتاب یاران فعال مدارس، معرفی کتاب های مختلف 
مدارس و نشست دانش آموزان با شاعران و نویسندگان  را از دیگر برنامه های 

هفته کتاب در البرز عنوان کرد.
وی ادامه داد: قصه گویی و همکاری در برگزاری جشــنواره قهرمان کتاب، 
صبحانه با کتاب و آماده کردن کتابخانه های مدارس برای عضویت دانش آموزان 
برخی از برنامه های آموزش و پرورش دشــتی در هفته کتاب است. مدیرکل 
آموزش و پرورش البرز با بیان اینکه ترویج فرهنگ کتاب و مطالعه در جامعه 
همواره ضروری و یکی از دغدغه های مهم مقام معظم رهبری است، اضافه کرد: 
از اهمیت دانش، خواندن و کتاب همین بس که دین مبین اسلام با خواندن آغاز 
می شود و این دستور صریح پروردگار است که بر حضرت محمد )ص( نازل شد. 
وی یادآورشــد: کتاب یکی از مفیدترین و ارزشمندترین تولیدات بشر بوده و 
این میراث ماندگار در بردارنده عصاره فرهیختگان و نخبگان هر ملت و حاصل 
تجربه های علما و فضلای آن جامعه است.  حجرگشت تاکید کرد: جوامعی که 
با کتاب صمیمیت دارند و راه تعالی، روش زندگی خود را در مسیر کتاب جستجو 
می کنند، همواره توفیق رفیق راهشــان بوده است.جمعیت دانش آموزی البرز 

حدود ۵۲۰ هزار نفر است .

100 نمایشگاه کتاب در مدارس البرز گشایش یافتتشکیل بانک اطلاعاتی مدیران شهری کرج

ادامه از صفحه یک
افزایش نرخ ارز در پایان سال ۹۶ و افزایش قیمت در سال های ۹۷ تا ۹۹ موجب 
ظهور ارز ترجیحی یا همان ارز ۴۲۰۰ تومانی شد تا قیمت کالاهای اساسی در 
بازار داخلی کنترل شود.این ارز که برای واردات ۲۵ قلم کالا همچون دارو، گندم، 
جو، برنج، گوشت قرمز و سفید، روغن نباتی، تخم مرغ و… در نظر گرفته شده 
بود، باوجود مخالفت کارشناســان و اقتصاددانان، از مردادماه ۹۷ در دستور کار 

دولت قرار گرفت.
با تخصیص این ارز تعداد واردکنندگان ناگهان افزایش چشمگیری یافت که 
نه تنها کمکی به کاهش قیمت ها نکرد، بلکه برخی واردکنندگان مواد اولیه را با 
ارز ۴۲۰۰ تومانی وارد کردند و کالای تولیدشــده را با نرخ بازار آزاد به فروش 
رساندند همین مسئله به کاهش تولید نیز دامن زد و واردات جذابیت بیشتری 

نسبت به تولید یافت.
معادلات اشتباه

هرچند که در دولت های پیشین شاهد اصلاحات اقتصادی در پایان عمر آن ها 
بودیم اما در دولت ســیزدهم این اتفاق در ابتدای کار به وقوع پیوســت.دولت 
سیزدهم درست درزمانی دست به اصلاحات اقتصادی زد که هنوز بر بازار و امور 
اقتصادی تسلط کافی نداشت اما چنان با قاطعیت از اصلاحات یارانه ای سخن 
گفت و به مردم وعده داد که به غیراز چند کالای اساسی هیچ کالای دیگری 

افزایش قیمت نخواهد نداشت اما درنتیجه خلاف آن ثابت شد.
دولت در این راستا بر این باور بود که با حذف یارانه کالاهای اساسی فقط ۷ تا 
۱۴ درصد تورم اضافه می شود، یعنی همان چند قلم کالای مدنظر دولت گران 

خواهد شد اما در عمل و نتیجه این ارزیابی ها درست از آب درنیامد!
متأسفانه بهانه حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی دستاویز قدرتمندی برای رشد قیمتی 
کالاهای اساسی و همین طور گرانی کالاهایی شد که هیچ ارتباطی به این ارز 

نداشت و مشمول تخصیص هم نبودند.
اگرچه برخی از رسانه ها و همین طور سخنگوی دولت با حذف ارز ترجیحی 
مدعی مهار نرخ تورم، توقف رشد نقدینگی و بهبود اوضاع معیشتی مردم بودند و 
هنوز هم در مقام دفاع برمی آیند اما بر همگان تبعات این اقدام و جراحی کاملًا 
آشکار است و در زندگی روزمره شاهد افزایش ۵ برابری نرخ مواد غذایی نسبت 

به سال گذشته هستیم.
بهینه ســازی پرداخت یارانه ها در حالی به عنوان یک اقدام انقلابی در دولت 
سیزدهم تبلیغ شد که قرار بود یک قسمت از آن برای جبران تورم هزینه شود؛ 
قسمت دیگر هم به تولیدکنندگان جهت رونق تولید داده  شود و از این طریق 
اشتغال به وجود  آید و درنهایت به جای اینکه به چند دلال سود برساند، کل ایران 
را منتفع شوند اما بررسی ها نشان می دهد که ظاهراً این اهداف هیچ کدام حاصل 
نشده است.از برخی جهات، اصلاحات اقتصادی دولت رئیسی تکرار تصمیم سال 
۱۳۸۹ رئیس جمهور وقت، محمود احمدی نژاد برای حذف بسیاری از یارانه های 

عمومی در ازای پرداخت های نقدی ماهانه بود.
ازآنجاکه تصمیمات دولت در حذف ارز ترجیحی را می توان در زمره اشتباهات 
و اقدامات شــتاب زده آن نهاد اما سخن از توزیع کالابرگ الکترونیکی به دلیل 
اینکه بازارهای مختلف دیگری را بــرای رانت ایجاد خواهد کرد باید در زمره 
اشتباه دوم دولت گذاشت که بســیاری از دولتمردان بر اجرای آن ایت روز ها 
تأکیددارند.همان طور که ارز ۴۲۰۰ تومانی بدون توجه به وضعیت تورمی اقتصاد 
کشور حذف شــد و جهش قیمتی در بازارها اتفاق افتاد حالا توزیع کالابرگ 
الکترونیک به طور بازارهای مختلف دیگری شکل خواهد داد که زمینه ساز رانت 

و سوءاستفاده خواهد شد.
اقدامات شتاب زده

نگاهی اجمالی به تصمیمات و دستورات دولتی مبنی بر حل مشکلات موانع 
حکایت از اقدامات شــتاب زده از طرف دولتمردان دارد. همان طور که مشاهده 
می شود دولت در ظرف مدت ۶ ماه دستور می دهد که فقر مطلق ریشه کن شود؛ 
یک میلیون واحد مسکونی در سال ساخته شود و یا سالی یک میلیون شغل ایجاد 
شود اما بررسی تمامی این دستورات و وعده ها تاکنون نشان داده است که این 
شتاب در اجرای این اقدامات کارساز و عملی نیست!دولت در اجرای این برنامه ها 
بهتر اســت کمی با برنامه و بررسی بیشتری اقدام کند نه اینکه به یک باره به 
دســتگاه های اجرایی اعلام کند طی چند ماه فقر مطلق باید از بین برود، مگر 
می توان در جامعه ای که حدود ۳۰ میلیون نفر از جمعیتش زیرخط فقر هستند، 

به یک باره چنین سیاستی را پیاده کرد؟
در حال حاضر حداقل حقوق و دستمزد کمی بیش از پنج میلیون تومان است و 
خط فقر به اذعان دولتمردان حدود ۱۱ میلیون تومان اما سوال اینجاست که چند 
درصد از جامعه ما ماهانه این میزان درآمد را کسب می کنند و در چنین جامعه ای 
آیا عملًا می توان به یک باره چنین سیاستی را پیاده کرد؟تک نرخی کردن ارز هم 
یک سری پیش درآمدهایی داشت که با شرایط امروز جامعه ما همخوانی نداشت 
چراکه برای تحقق این سیاست میزان درآمدهای ارزی کشور باید ثبات داشته 
باشد. میزان مبادلات ارزی باید متناسب با شرایط ارزی ما باشد تا بتوانیم ارز را 
تک نرخی کنیم؛ اما در فضایی که میزان درآمدهای ارزی ما ثبات ندارد، نمی توان 

ارز را تک نرخی نگاه داشت.
چه کسی پاسخگو است؟

حال سؤالی که اینجا برای بسیاری از افراد مطرح است این موضوع است که 
مسئولیت این تصمیمات و سیاست های غلط کیست و چرا باید مردم به دلیل 
آزمون وخطا عوارض این سیاست ها را پس بدهند.در طی سال های گذشته مردم 
هم چنان تاوان محاســبات اشتباه دولت ها را به دوش کشیدند و همان افراد و 
مسئولانی که تا پیش ازاین جراحی های اقتصادی بر طبل همراهی و درست 
بودن این تصمیمات می کوبیدند الآن چرا پاسخ مردم را نداده و در هیچ رسانه ای 

اشتباهات خود را به گردن نمی گیرند!

مدیر عامــل منطقه ویــژه اقتصادی و 
فرودگاه بین المللی پیام گفت: بخشی 
از اراضی این منطقه در راستای توسعه 
شــبکه ملــی اطلاعــات و حمایت از 
شرکت های فناورانه به سرمایه گذاران 
و تولیدات کنندگان تجهیزات ارتباطات 
و فناوری اطلاعات، تجهیزات شــبکه و 

احداث مراکز داده واگذار می شود.
به گزارش روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی و 

فرودگاه بین المللی پیام، اکبر قنبر پور با بیان اینکه هم اکنون فاز چهارم این منطقه 
با وسعتی بالغ بر ۱۶۵ هکتار در مرحله آماده سازی زیر ساخت ها و واگذاری به 
صنایع است افزود: با توجه به اینکه مالکیت این منطقه متعلق به وزارت ارتباطات 
و فناوری اطلاعات اســت این موضوع می تواند به عنوان نقطه اتکایی برای 
شرکت ها، صنایع و بنگاه های اقتصادی باشد که در حوزه های فناوری و ارایه 
محصولات در این حوزه فعالیت می کنند. وی تصریح کرد: بر همین اساس این 
شــرکت در نظر دارد تا در چارچوب قوانین مناطق ویژه اقتصادی و در راستای 
توسعه شبکه ملی اطلاعات ، بخشی از اراضی خود را با شرایط ویژه و در قالب 
قراردادهای اجاره ۲۵ ساله به سرمایه گذاران و تولید کنندگان در این بخش واگذار 
نماید. رئیس هیات مدیره و مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی 

پیام با بیان اینکه ظرفیت سرمایه گذاری برای اتباع 
غیر ایرانی نیز وجود دارد تاکید کرد: با تمهیدات در 
نظر گرفته شده امکان به کار گیری اتباع خارجی و 

صدور پروانه اشتغال برای این افراد نیز وجود دارد.
قنبر پور در بخش دیگری از ســخنان خود به 
شرایط واجدان شــرایط برای سرمایه گذاری در 
حوزه فناوری های نوین در منطقه ویژه اقتصادی 
و فرودگاه بین المللی پیام اشاره کرد وگفت: ارایه 
درخواست سرمایه گذاری و گزارش طرح توجیهی، 
دارای شرایط احراز صلاحیت فنی و اقتصادی و شرایط رده سه محیط زیستی، 

صنایع غیر آلاینده و سبز از جمله این شرایط است.
وی با بیان اینکه با توجه به محدودیت زمین برای واگذاری، اولویت با شرکت هایی 
است که اطلاعات درخواستی را به دقت تکمیل و در زمان مقرر ارایه نماید بیان 
 داشــت: متقاضیان واجد شــرایط تولید تجهیزات ارتباطات و فناوری اطلاعات 
می بایســت از تاریخ بیســت و دوم آبــان  تا پانزده آذر مــاه ضمن مراجعه به 
ســایت www.payamaviation.ir فرم های مربوطه را تکمیل و ثبت 
نمایند. علاقمندان می توانند برای کسب اطلاعات بیشتر با شماره تماس های 
۰۲۶۳۳۲۶۶۰۲۷و یــا شــماره ۰۹۱۲۵۶۶۷۲۶۱اداره کل جــذب و حمایــت از 
سرمایه گذاری منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام تماس حاصل نمایند.

 فخرآوران، رئیــس اتحادیه میوه و تره 
بار مرکز مازندران پیشرفت بخش ابنبه 
میدان بار ســاری ۹۰ درصد ذکر کرد و 
گفت: در زمینه راه دسترسی دچار مشکل 

هستیم.
امیرحسین فخرآوران در گفتگو با بازار با اظهار این 
که سایتی به مساحت ۲۵ هکتار از سال ۸۹ برای 
ساخت میدان تره وبار ســاری درنظر گرفته شده 
است، گفت: این سایت علاوه بر میدان بار به عنوان 

پایانه حمل ونقل کامیونداران، سردخانه و سورتینگ و پایانه صادراتی درنظر گرفته 
شده است.وی گفت: ۱۵۰ غرفه میدان تره وبار در این سایت پیش بینی شد که 
هر غرفه ۲۵۵ مترمربع وسعت دارد و طی ۱۲ سال پیشرفت فیزیکی در بخش 

ابنیه ۹۰ درصد است.وی ادامه داد: عمده واحدها و 
غرفه ها تکمیل شد و قابلیت بهره برداری دارد اما در 
بخش محوطه میدان بار نیازمند آسفالت، زیرساخت 
و زیرساخت های موردنیاز داریم که پیشرفت ۲۵ 
درصدی دارد.فخرآوران بــا اظهار این که بخش 
خصوصی برای ساخت میدان بار سرمایه گذاری 
کرده است، گفت: چالش اصلی مربوط به اخذ مجوز 
در زمینه راه دسترسی است و باید امور اراضی جهاد 
کشــاورزی مجوز لازم را ارائه دهد.رئیس اتحادیه 
میوه وتره بار مرکز مازندران تصریح کرد: با شروع فعالیت دولت سیزدهم، روند اجرا 
و شتاب بخشی پروژه شتاب گرفت و بخشی از مشکلات رفع شده است و تلاش 

می شود در کمترین زمان ممکن از میدان بار بهره برداری شود.

 جراحی اقتصادی
 و زخم هایی که مرهم نشد

 منطقه ویژه اقتصادی پیام اراضی خود را با شرایط ویژه
 به فعالان حوزه ارتباطات واگذار می کند

 پیشرفت ابنیه میدان بار ساری
 90 درصد است

کرمانشــاه - الهه فرهادی:  شهردار کرمانشاه از 
نصب روزشــمار برای پروژه تقاطع غیرهمسطح 
میدان ســپاه ظرف چند روز آینده خبر داد و گفت: 
تلاش می کنیم این پروژه را تا اردیبهشــت سال 

آینده تحویل دهیم.
نادر نوروزی، در نشست با خبرنگاران وضعیت برخی پروژه های 
در حال اجرا در ســطح شهر کرمانشــاه و نیز برنامه های آتی 

مجموعه شهرداری را تشریح کرد.
نــوروزی در این نشســت که جمعی از معاونیــن و مدیران 
شهرداری هم حضور داشتند، با بیان اینکه امسال هدف گذاری 
کرده ایم دو برابر سالهای قبل آسفالت در سطح شهر کرمانشاه 
انجام دهیم، گفت: طی ۱۰ سال گذشته بطور میانگین سالانه 
۸۰ تا ۹۰ هزار تن آسفالت در سطح شهر کرمانشاه انجام می شد 
که امسال تا این مقطع از سال ۱۳۰ هزار تن آسفالت انجام شده 
و برآورد ما این اســت تا پایان سال این میزان به ۲۰۰ هزار تن 
برسد. وی اولویت آسفالت را نیز با معابر شهرک های حاشیه ای 
و محلات کمتربرخوردار دانست و گفت: امسال محلاتی آسفالت 

شدند که تا پیش از این آسفالت نشده بودند.
وی به پروژه ساخت تقاطع غیرهمسطح میدان سپاه نیز اشاره 
کرد و با اشاره به سرعت گرفتن اجرای این پروژه، گفت: بزودی 
برای این پروژه روزشمار نصب خواهیم کرد تا مردم بدانند چه 
زمانی افتتاح خواهد شد. ضمن اینکه کار دز این پروژه دو و یا حتی 

سه شیفته خواهد شد تا هرچه زودتر تکمیل شود.
نوروزی با بیان اینکه تمام تلاش خود را خواهیم کرد این پروژه 

در کوتاهترین زمان ممکن اجرایی شود و نوعی رکورد در اجرای 
این پروژه را به ثبت برسانیم، افزود: دنبال می کنیم تا این تقاطع 
را اردیبهشت سال آینده تحویل دهیم. وی با بیان اینکه وضعیت 
ترافیک کرمانشــاه نیازمند بازنگری جدی است، افزود: معابر 

کرمانشاه با حجم ترافیک موجود همخوانی ندارد.
نوروزی با بیان اینکه در شــهر کرمانشاه هم در بحث تردد و 
هم توقف مشکل داریم، گفت: در بافت مرکز کرمانشاه نیازمند 
احداث چندین پارکینگ هســتیم که البته پروژه هایی در حال 
ساخت است. از سوی دیگر سرعت تردد در شهر کرمانشاه پایین 

و بطور میانگین ساعتی ۱۵ تا ۲۰ کیلومتر است که باید به ساعتی 
۳۰ تا ۳۵ کیلومتر برسد که احداث پروژه هایی نظیر تقاطع های 
غیرهمسطح به این موضوع کمک می کند. شهردار کرمانشاه 
با بیان اینکه تقویت شــبکه حمل و نقل عمومی کرمانشاه در 
دستورکار است، گفت: ۱۰۵ دستگاه اتوبوس خریدرای شده که 
تا پایان سال بطور کامل وارد شهر کرمانشاه می شوند. همچنین 

۱۰۰ دستگاه ون جدید هم خریداری خواهد شد.
نوروزی به وضعیت شهربازی کرمانشاه هم اشاره کرد و با بیان 
اینکه دلیل طولانی شــدن واگذاری این پروژه به سرمایه گذار 

نداشتن طرح مطالعاتی برای این پروژه بوده، گفت: اکنون طرح 
مناسبی برای شهربازی کرمانشاه تهیه شده و بزودی فراخوان 
جذب ســرمایه گذار آن داده می شــود. معتقدم با مطالعاتی 
کــه صورت گرفته و طرح دقیق و مناســبی که تهیه شــده، 
سرمایه گذاران از آن استقبال خواهند کرد و کرمانشاه در اینده 

صاحب یک شهربازی مدرن می شود.
وی به آخرین وضعیت پروژه قطارشهری کرمانشاه هم اشاره 
کرد و گفت: هشت سال هیچ اعتباری به این پروژه داده نشده 
بود که با پیگیریهای انجام شده اکنون حدود ۵۷۰ میلیارد تومان 
اعتبار برای این پروژه داریم. در ســفر رییس جمهور هم ۱۲۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار برای قطار شهری کرمانشاه مصوب شد و 

تلاش داریم فاز اول پروژه را تکمیل کنیم.
وی بــه پروژه پیاده راه خیابان مدرس که پیش از این قرار بود 
اجرا شود نیز اشاره کرد و گفت: به دلیل طول زیاد مسیر میدان 
آزادی تا چهارراه مدرس امکان تبدیل این مسیر به پیاده راه وجود 
ندارد، اما معتقدم می شود مسیر میدان آیت الله کاشانی تا میدان 
شهرداری که حدود ۳۵۰ تا ۴۰۰ متر طول دارد را سنگفرش کرده 
و به پیاده راه تبدیل کنیم. همچنین شاید بتوان مسیر بین چهارراه 
نوبهار تا چهارراه سی متری را هم تبدیل به پیاده راه کرد. البته 
اجرای این طرح ها هنوز قطعی نیست و منوط به این است که 

مطالعات ترافیکی آنها جوابگو باشد.
شهردار کرمانشــاه با بیان اینکه تخلفات ساختمانی در شهر 
کرمانشاه بالاست، افزود: برای کاهش این تخلفات سه راهکار در 
نظر گرفتیم. نخست آنکه جریمه تخلفات را افزایش دهیم که در 

شورا مصوب شده است. راهکار دوم پیشگیری از وقوع تخلفات 
ساختمانی است که به این منظور مناطق هشتگانه شهرداری با 
جدییت به این موضوع ورود خواهند داشت و راهکار سوم این 
است که در کمیسیون ماده پنج در جاهایی که امکانش وجود 
دارد و بــا لحاظ تامین پارکینگ و در نظر گرفتن عرض معابر، 
اضافه تراکم قانونی بدهیم.وی افزود: با این راهکارها امیدواریم 
شاهد کاهش تخلفات ساختمانی باشیم، کما اینکه در شش ماهه 
امسال هم شاهد کاهش این تخلفات بوده ایم.نوروزی به تلاش 
برای ایجاد شفافیت مالی در شهرداری هم اشاره کرد و گفت: در 
گذشته شهرداری کرمانشاه حساب های بانکی متعددی داشت 
که با هدف ایجاد شفافیت مالی بسیاری از این حساب ها بسته 
شده و تعداد حساب های بانکی شهرداری بسیار محدود شده 
اســت. همچنین درآمدها و هزینه های شهرداری به صورت 
شفاف در معرض دید عموم است. وی همچنین از تلاش برای 
تبدیل کرمانشــاه به شهر هوشمند خبر داد و گفت: این امر به 
زیرساختهایی نیاز دارد، از جمله اینکه باید ۱۵۰ تا ۳۰۰ کیلومتر 
فیبرنوری در کرمانشاه کشیده شود که در این زمینه مذاکراتی 
را با دســتگاه های مربوطه انجــام داده و پیگیر انجام این کار 
هستیم. شهردار کرمانشاه در بخش دیگر سخنانش به اهمیت 
کار رسانه ها اشاره کرد و با بیان اینکه از نقد منصفانه استقبال 
می کنم، گفت: کار رسانه مهم است، اما نباید رسانه ها مسائل و 
منافع شخصی را بر منافع عموم ترجیح داده و مسائل شخصی را 
در کارشان دخیل کنند. در این نشست معاونین شهرداری هم در 

خصوص حوزه کاری خود توضیحاتی ارائه دادند.

شهردار کرمانشاه:

در پروژه تقاطع میدان سپاه »روزشمار« نصب می شود

تمامیتوانرابراجرایاثربخشاهدافسازمانوگروهفولادخوزستانمتمرکزنمودهایم
مدیرعاملشرکتایدهپردازانصنعتفولاد:

ابراهیم دادرس در بیان خلاصه فعالیت های اجرایی 
۶ ماهه نخست سال ۱۴۰۱ گفت: از زمان حضور 
در مجموعه ایده پردازان صنعت فولاد به دســتور 
مدیرعامل محترم گروه فولاد خوزستان، تمام سعی 
خود را بر انجام موثر رسالت خود متمرکز نموده ایم. 
وی افزود: با مدنظر قرار دادن برنامه های جامع در راســتای 
اهــداف گروه فولاد خوزســتان، اســتراتژی های شــرکت 
ایده پردازان صنعت فولاد را تدوین نموده و برای رســیدن به 
آن برنامه ریزی هــای لازم را انجام داده ایم.  دادرس در ادامه 
در توضیح خلاصه فعالیت های اجرایی ۶ ماهه نخست سال 
۱۴۰۱ بیان داشــت: در ابتدای سال جاری، اقدام به تصحیح 
و بهبود سیستم های سازمان نمودیم، در حوزه منابع انسانی، 
طرح طبقه بندی مشاغل با تدوین کتابچه وزارت کار در انتهای 
اردیبهشت ماه ســال جاری به صورت کاملًا استاندارد انجام 
شــد. در حوزه هوشمند سازی، استفاده از سیستم  های IT و 
گزارش گیری های برخط فعالیت های شرکت با ایجاد بستر 
اشــتراک گذاری داده ها به صورت نرم افزاری، برای مکانیزه 
نمودن فرآیندهای اجرایی کســب و کار انجام شد. وی افزود: 

در گام بعد، با به کارگیری از توان کارکنان واحدهای حقوقی، 
مالی و منابع انسانی، تسویه حساب بدهی های مالیاتی، بیمه ای 
و حقوقی سال های گذشته با جدیت پیگیری و انجام شد که 
خوشبختانه حجم قابل توجهی از بدهی های یادشده تصفیه شد. 
این تصفیه حساب ها منجر به حرکت شرکت برای دریافت رتبه 
یک پیمانکاری در چند حوزه فعالیتی، شد. همچنین به زودی 
نیز وارد مرحله ارائه اطلاعات نیروی انسانی به سازمان برنامه 
و بودجه برای دریافت رتبه یادشــده خواهیم شد. در موضوع 
رعایت قوانین شرکتی، موفق به دریافت گواهی نامه پیمانکاری 
و ایمنی شــدیم. دادرس ادامه داد: تجهیز کارگاه خیاطی به 
دستگاه های جدید و مدرن همراه با بکارگیری نیروهای ماهر 
و تعریف بازار هدف جدید برای کارگاه از دیگر اقدامات شرکت 
ایده پردازان صنعت فولاد بوده اســت. دادرس درباره اقدامات 
صورت گرفته برای ســایت فرآوری ضایعــات فلزی )آهن 
قراضه( گفت: خوشبختانه در مکانی حفاظت شده، سایتی به 
مساحت ۱۵ هکتار تجهیز، و به بهره برداری رسید. همچنین 
در قالب قراردادی مستقل تجهیراتی برای فرآوری آهن قراضه 
در نظر گرفته شــد. ایجاد نظام مدیریت پروژه  و بهره مندی 

از جدید ترین سیســتم مکانیزه مدیریت پروژه )EPM( و 
برمبنای PMBOK برای نخســتین بار در شــرکت ایده 
پردازان صنعت فولاد ایجاد شد که از این پس، گزارش گیری و 
کنترل پروژه ها مطابق با استاندارد مدیریت پروژه انجام خواهد 
شد. پایه های مدل تعالی سازمانی، تدوین اظهارنامه ها، مدیریت 
فرآیند، مدیریت دانش و تمامی کارهای مهندسی سیستم و 
بهینه سازی را در یک برنامه ۶ ماهه ایجاد نمودیم که با حضور 
بهترین مشاوران کشور در حال انجام می باشد و به لطف خداوند 
۷۰ درصد آن انجام و ۳۰ درصد آن تا پایان بهمن ماه ســال 

جاری تکمیل می شود. 
دادرس با اشــاره به اقدامات آموزشی برای کارکنان گفت: 
کتابچه آموزشــی در مــورد فرهنگ ســازمانی، بحث های 
مدیریتی، افزایش مهارت فنی کارکنان شــرکت در تمامی 
سطوح و رتبه ها، تدوین شده و در حال اجرای آن هستیم که 
به صورت مستمر بروز رســانی شده و انجام خواهد شد. وی 
درباره پروژه های عمرانی و توسعه ای انجام شده به وسیله این 
شرکت گفت: از جمله کارهای انجام شده، تکمیل بلوار کارگران 
شرکت فولاد خوزستان، تکمیل پروژه های کوی ملت، هتل 
فردوس، پارکینگ درب یک می باشــند. پروژه های دیگری 
همچون جاده دسترسی به سایت فرآوری ضایعات فولادی، 
سوله آهن قراضه خشک، رینگ شستشوی احیا و پروژه سر 
درب یک از جمله پروژه های بزرگی هســتند که اغلب آن ها 
از برنامه زمان بندی شــده، جلوتر هستند. دادرس خاطرنشان 
کرد: در اقدامی که برای نخستین بار صورت گرفته، بروشوری 
جامع، منظم و منطبق با ماموریت سازمان طراحی و چاپ شد. 
همچنین کتاب تاریخچه فعالیت شرکت، دستاوردها عملیاتی و 
مسئولیت ها و کل عملکرد شرکت در ۱۰ سال  گذشته در حال 

تدوین می باشد. تحلیل نتایج ارزیابی کارکنان، در قالب گزارشی 
جامع در ۷ جلد تهیه شــده اســت که می تواند سازمان را در 
حوزه منایع انسانی هدایت نماید. وی گفت: با همت همکاران 
عزیز در حوزه معاونت منابع انســانی و امور اجتماعی فولاد 
خوزستان، دو موضوع بهبود ساختار سازمانی و تقویت نیروهای 
فنی، مهندسی و پشتیبانی خدماتی، مورد بررسی قرار گرفته و 
نتایج اجرای آن نیز بدست آمد. برقراری سیستم ارتباط کارکنان 
با مدیرعامل، به صورت مستمر و مطابق با رویه های قبل در 
حال اجرا می باشد. همچنین تاب آوری در سیستم های تامین 
بیش از ۴ برابر شده است. وی در بیان چگونگی روند پروژه ها 
در فولاد شادگان گفت: این شرکت در فولاد شادگان مجهز 
به یک کارگاه فنی مهندســی با مهندسان جوان و خبره بوده 
که مرکز مناسبی برای ارائه خدمت در فولاد شادگان می باشد. 
مدیرعامل شرکت ایده پردازان صنعت فولاد در پایان با تقدیر 
از تلاش کارکنان زحمتکش شرکت ایده پردازان صنعت فولاد، 
از حمایت های مدیرعامل شــرکت فولاد خوزستان در اجرای 
پروژه ها و دســتاوردهای شــرکت ایده پردازان صنعت فولاد 

تشکر نمود. 


